
Miestne zastupitelostvo Mestskej dasti Bratislava - Lamai

Zipisnica
zo zasadnutia mimoriadneho Miestneho zastupitel'stva

Mestskej iasti Bratislava - Lamai
07.04.2011

Pritomni: Anna Markov6, lng. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria hnrichovd,
Mgr. Marta Janyikov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Itadoslav OlekSak, Paccl[)r.,
Msr. Ren6ta Ocilkov6
Za MIJ: Mgr. Gabriela Sedov6, tng. Vlastislava Rycht6rikov6, Bc. Anna Mrazov6, Mgr. Mdria
Starkov6, Miriam iuchtov6

Program:

Otvorenie, vofba ndvrhovej komisie, overovatelov z6pisnice a zapisovatel'ky
Schv6lenie programu
Stanovisko k Ziadosti o kfpu (dlhodob;i prendjom pozemku) - Michal Poll6k
Stanovisko k Ziadosti o novf n6jomnir zmluvu - p. Vaikovd
Slanovisko k Ziadosti o pren6jom priestoru na vycvik psov povolcnie k vycviku na pozemktt
p. Fridrichov6
Stanovisko k Ziadost' o pren6jom pozemku pod novinovym stdnkom na BakoSovcj ulici -

p. Benkov6
Stanovisko k Ziadosti o n6jom nebytovych priestorov - BES s. r. o.
Stanovisko k Ziadosti o poskytnutic obchodnych priestorov - p. Simonic'. spol. FUXO s. r. o.
Stanovisko k Ziadosti o n6jom nebltovych priestorov * MVDI. Smigurovf
Stanovisko k Ziadosti o prendjom obchodndho priestoru - p. MiSovid
Stanovisko k Ziadosti o pren6jom obchodn6ho priestoru - p. KoSt'61
N6vrh na predaj spoluvlastnickeho podielu na zastavanom pozcmku bytovym domon.t
Studenohorsk649,51, sirp. d.2083 vBratislave, k. ir .  Lamad, bytovym domom Studenohorskd
53, 55, srip. d. 2084 v Bratislave, k. ri. Lamad, do vlastnictva vlastnikom bytov
Stanovisko k Ziadosti Magistrftu hl. m. SR Bratislavy o vyjadrcnic k nfimu dasti pozcmku -

parc. d. 25551202 vo vymere 9 m2
Informdcia o stave rokovania s FK Lamac
Inform6cia o rokovani s n6jomcami Domu sluZieb
Prerokovanie Ziadosti poslancov o ,,N6vrhu na odvolanie a vymenovanie z6stupcu starostu
mcstskej dasti Bratislava - Lamad"
N6vrh na zmenu zloLema Koordinadndho timu
Zaver

K bodu 1 - Otvorenie, vol'ba nfvrhovej komisie, overovatel'ov zfpisnice a zapisovatel'ky

Starosta Ing. Sramko otvoril zasadnutie Miestneho zastupitefstva a privital pritomnych poslancov

a hosti.
Do nfvrhovej komisie navrhol: Mgr. M6riu Imrichovri, Annu Markovri
Za overovatel'ov: Ing. Danicla Valentovida CSc, MVDr. Pavla Cecha
Zapisovatel'ky: Mgr. M6riu Starkovir a Miriam Cuchtovu
O predloZenom n6rvrhu dal p6n starosta hlasovaf.
Poiet poslancov: 9

t 4 .
1 5 .
1 6 .

t 7 .
1 8 .



Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichovii,

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Radoslav Olek56k, PacdDr.,

Mgr, Ren6ta Ocilkovf
Proti: 0
ZdrLalsa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 2 - Schv:ilenie programu
Starosta Ing. Sramko navrhol schv6lit'program podfa pozv6nky. O n6vrhu prebehlo hlasovanie.

Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizofiovd, Mgr. Mdria Imrichovd.

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr, Ren6ta Ocilkov6
Prot i :0
ZdrLalsa:0
Nehlasoval :0

K bodu 3 - Stanovisko k Ziadosti o kfpu (dlhodobf prendjom pozemku) - Michal Pollfk

Starosta Ing. Sramko otvoril diskusiu. Do diskusie sa nikto z pritomnych poslancov neprihl6sil.

O schv6leni pren6jmu pozemku dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Zaz 0
Proti: 6 - Mgr. M6ria Imrichov6, Ing. Gabriela Bizoiov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Marta Jany5kov6,

Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Anna Markovd
ZdrLalsa: 3 - JUDr. Peter Grom, Ing. Daniel Valentovid CSc, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkovf

Nehlasoval:0
Ndvrh nebol prljaty.

O schvdleni odpredaja pozemku dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Zaz 0
Proti: 6 - Mgr. M6ria Imrichov6, Ing. Gabriela Bizoiov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Marta Jany5kovd,

Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Anna Markov6
Zdrl,alsa: 3 - JUDr. Peter Grom, Ing. Daniel Valentovid, CSc, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Nehlasoval: 0
Navrh nebol prijaty.

K bodu 4 - Stanovisko k ziadosti o novri ndjomnri zmluvu - p. vafikovf
Starosta Ing. Sramko otvoril diskusiu.
Mgr. Ing. Olek56k podal informdciu ohl'adom neukondcndho dedidskiho konania.

Prednostka Mgr. Sedov 6 ozrejmrla, Le ide len o pren6jom, do nie je predmetom dedidskdho konania.

JUDr. Grom uviedol, 'ze by mohol vznikntit' maly vztahovy probl6m pokial' by susediacu nehnutel'nost'

v dedidskom konani zdedil in;f dedid neZ pani Vaikov6. Ak by sa to prenajalo pani Vaiikovej a ona by

sa nestala dedidkou nehnutefnosti, je tu moZnost' vypovedat' jej n6jomnu zmluvu a uzavriet' ju

s vlastnikom nehnutetnosti. Starosta Ing. Sramko navrhol pren6jom len na dobu urditir, kym nebude

ukonden6 dedidsk6 konanie. Mgr. Ing. Olek56k navrhol stiahnut' materi6l a prerokovat' ho na budricom

MZ.
Materi6l bol stiahnutf z rokovania MMZ a na budfcom MZ bude dodan6 inform6cia v akom stave .ie

dedidsk6 konanie.



K bodu 5 - Stanovisko k Ziadosti o prenfjom priestoru na vycvik psov - povolenie k vycviku na
pozemku - p. Fridrichovf
JUDr. Grom ozrejmil, Ze strdast'ou tohto n6vrhu nie je ponuka nejakej konkretnej parcely, (,iLeMZ nie jc

schopn6 vydat'nejak6 uznesenie. Uviedol, Le Liadatelka by mala skrisit'n6jst'nejakti vhodnf lokalitu.
MVDr. Cech uviedol, Le trito mySlienku podporujc, ale je potrebnd n6jst' urditd parcely, ktori by boli
vhodnd na takfo vycvik. Mgr. Ing. OlekS6k navrhol materi6l stiahnut' a opiitovne predloZit' na budr-ice
MZ uL s konkr6tnymi lokalitami.
Materi6l bol stiahnuty z rokovaniaMZ.

K bodu 6 - Stanovisko k Ziadosti o prendjom pozemku pod novinovym strinkom na Bako5ovej ulici
- p. Benkovf
Do diskusie sa prihl6sila PaedDr. Mgr. Ocilkov6 apoLiadala o to, di by bolo moLne dostat' zmluvy
v5etkych st6nkov v Lamadi. Prednostka Mgr. Sedovd uviedla, Le zmhvy sri k nahliadnutiu a je moZne
urobit' z nich vfpisy.
Starosta ukondil diskusiu. O schvdleni n6jomnej zmluvy prebehlo hlasovanie.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna MarkovS, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoriov6, Mgr. M6ria Imrichovf.
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Rendta Ocilkov6
Prot i :0
Zrlrlalsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 7 - Stanovisko k Ziadosti o nfjom nebytovych priestorov - BES s. r. o.
Starosta Ing. Sramko navrhol schv6lif pren6jom na dobu urditr"i, ato do 31.12.2011. OpredloZenom
n6vrhu dal hlasovaf.
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichovf.
Mgr. Marta Jany5kov5, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Radoslav OlckSiik, I'aedDr..
Mgr, Ren6ta Ocilkovii
Prot i :0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval:0

K bodu 8 - Stanovisko k Ziadosti o poskytnutie obchodnych priestorov - p. Si*onii - FUXO
Starosta Ing. Sramko informoval,2e v materi6li na rokovanie je od spolodnosti FUXO uvcdcnf ponuka
benefrtov, ktor6 m6Ze poskytnrit' pre MC Lamad. Ozrejmil, Ze ide o priestor po vyprtndnenom
kadernictve.
Mgr. Imrichov6 uviedla, Ze srihlasi, aby bol prev6dzkovatefom tohto priestoru pdrn Simonid, pretoZe
I'ud'om chfbajri kopirovacie sluZby a fax. Dalej uviedla, Le tfito dast' domu sluZieb je v zlom stave a di jc
p6n Simoni(, zatychto podmienok ochotny spolupracovat's ostatnyfmi n6jomnikmi. Starosta uviedol, Zc
p6n Simonid si je vedomy, Le je tam potrebn6 nejak6 investicia.
JUDr. Grom uviedol, Ze pokial' nedoSlo k ukondeniu predch6dzajriceho niijmu, je potrebnd v r6mci
schvafovania.do pripomienky uviest' ,,v nadvaznosti na riadne ukondenie predchddzajriceho n6jmu".
Starosta Ing. Sramko navrhol urdit' d6tum ukondenia n6jmu zajtrajSim diom, tj. 8.4.201 l.
Mgr. Ing. Olek5fk navrhol zmenit bonus 500 ks jednostrannych vizitiek raz do roka zadarmo na nejake
plag6ty. Dalej dodal, Le je potrebne definovat' podmienky ohfadom invest(cii do uznesenia, aby pfn
Simonid mohol za(at' priestor prev6dzkovat'. Starosta uviedol, Le z6pod,et investicii bude schv6leny na
budricom MZ. Starosta Ing. Sramko ukondil diskusiu. O schv6leni pren6jmu p6novi Simoniiovi na dobu
urditir, tj. do 31.12.2021 prebehlo hlasovanie.

3



Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovf, Mgr. M6ria lmrichova,

Mgr. Marta JanySkovd, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr, Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
Zdrtal saz 0
Nehlasoval: 0

K bodu 9 - Stanovisko k Ziadosti o nfjom nebytovych priestorov - MVDr. Smigurov:i
Bod bol stiahnutlf z rokovania MMZ.lde o priestor, ktory bol schv6leny p6novi Simonidovi.

K bodu 10 - Stanovisko k Ziadosti o prenfjom obchodndho priestoru - p. MiSovii
Starosta Ing. Sramko ozrejmil, Le ide o priestor po byvalom secondhande.
Mgr. Ing. Olek5ak navrhol spojenie bodov 10 a 11, ked'Ze ide o pren6jom toho ist6ho priestoru. Uviedol,

Le pfn KoSt'61 m6 prioritny zdujem o st6nok na trhovisku, s tym, Le td rozloha v m' mu stadi. Piin

Mijovid ten priestor potrebuje za ridelom uloZenia chladiacich boxov, s tym, Ze mu stadia priestory po

byfval;ich toalet6ch. Dalej navrhol na tento rok zniLit n6jomn6 na previdzku fornetov, zeleniny it

mrisiarstva , pretoLeje potrebnd udrLaf sluZby a zamestnanost'. Kv6li Tesku budir tieto prev6dzky tro3ku

v konkurencii. Pfn KoSt'61 by previldzku vyuZival na predaj dapovanych sirupov avina.

Mgr. Imrichov6 uviedla, Le tie priestory nie sir vhodn6 na tento :i'tel, z toho d6vodu Le na n6mesti

nastane popijanie
Pani Markov6 uviedla, Ze nepodporuje pitie, ale ked' sri sviatky, nie kaZdy md peniazc na drahd vfno.

Starosta ukondil diskusiu poslancov a dal slovo p6novi Ko5t'6lovi, ktorlf uviedol, Ze vino pred6vaj ir

v Lamadi uZ 11 rokov, a nikdy s t;im nebol probl6m. Uviedol, Le teruz sa otv6ra Tesco, tam sa tieZ bude

preddvat' vfno. Uviedol, Le majti uZ svojich zttkaznikov a priestor meni kv6li n6jmu a kv6li tomu aby bol

samostatn6 jednotka. O schvdleni pren6jmu st6nku na dobu urditri, tj. do 31.12.2011 dal p6n starosta

hlasovaf.
Poiet poslancov: 9
Zzz 5 - JUDr. Peter Grom, Ing. Daniel
Imrichovd, Ing. Gabriela Bizoiiov6

Valentovid CSc, PaedDr. Mgr. Renfta Ocilkov6, Mgr. Mirra

Prot i :0
Zdri.alsa: 4 - MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Anna Markov6, Mgr. Marta Jany5kov6

Nehlasoval:0

K bodu 11 - Stanovisko k Ziadosti o prenfjom obchodn6ho priestoru - p. KoSt'61

Bod bol stiahnutlf z rokovania MMZ, ked'Ze ide o ten istlf priestor ako v bode 10.

K bodu 12 - Nrivrh na predaj spoluvlastnickeho podielu na zastavanom pozemku bytovym domom

Studenohorskrl 49, 51, srip. i. 2083 v Bratislave, k. ri. Lamai, bytovym domom Studenohorsk{ 53,

55, srip. 8.2084 v Bratislave, k. ri. Lamai, do vlastnictva vlastnikom bytov

Do diikusie sa nikto z pritomnych poslancov neprihldsil. O schv6leni prevodu vlastnictva dal pain

starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Antru Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,

Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol eech, .IUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr, Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrL,alsa:0
Nehlasoval:0



K bodu 13 - Stanovisko k Ziadosti Magistrrltu hl. m. SR Bratislary o vyjadrenie k nijmu iasti

pozemku - parc. 8.2555/202 vo vymere 9 m2
Starosta Ing. Sramko uviedol, 2e do 30 dni musi byt odpoved' odoslan6 na magistr6t, pokial' by sa im

vtomto termine neodpovedalo, povaLovali by stanovisko za kladne. Dalej ozrejmil, Ze ide odiernu

stavbu v dasti Zehk a susedn6 parcela patri magistr6tu. Do diskusie sa nikto z pritomnych poslancov

neprihl6sil. Starosta ukondil diskusiu a o stanovisku k Ziadosti dal hlasovat'.

Poiet poslancov: 9
Z a : 0
Proti: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. Mhna lmrichovd,

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr, Ren6ta Ocilkov6
ZdrLalsaz 0
Nehlasoval:0
N6vrh nebol prijatlf.

K bodu 14 - Informicia o stave rokovania s FK Lamai
Starosta Ing. Sramko informoval ohfadom stretnuti so z6stupcami FK Lamad. Posledn6ho jednania sa

zridastnila aj pani poslankyfia Mgr. Imrichovd a poslanec JUDr. Grom. Pritomni boli aj z6stupcovia F-K -

p6n Orth, p6n Hudec apfn Pol6k. Starosta uviedol, Ze je potrebnd vysporiadat' stard dlZoby. Informoval,

Le zmlwaz BVS sa upravila do spr6vnej podoby. Uviedol, Le nato aby FK mohol fungovat', musela sa

spustit' voda, do sa podarilo na jeho destnd slovo, Ze tieto dlZoby budr.i vysporiadani. Co sa tyka

vstupov, p6n Pol6k na MU deklaroval, Ze sri schopni niektor6 ztwazky FK podporif finandne.

JUDr. Grom doplnil, Ze poslednd rokovanie sa zaoberalo prvou fhzou ato zabezpedenim d'alSej sez6ny.

Hovorilo sa o tom, aklf je rozsah zflazkov, a akyf je predpoklad vynaloZenia finandnych prostriedkov na

rozbeh novej sez6ny. Uviedol, Le na rozbehnutie novej sez6ny je potrebnjch 18 tisic €, ak vyjde to

odpustenie Z BVS, malo by to byt' 12 tisic €. Dalej dodal, Ze poskytntit' cehi tfto sumu asi nebude

v moZnostiach rozpodtu MC. Uviedol, Ze je potrebne vydislit' sumu potrebnu na rozbeh novej sez6ny.

Mgr. Ing. Olek56k uviedol, Le na podporu F-K je potrebnych aspoi 20 tisic € na tento rok. Zdrovcf,

poLiadal, aby bola na budricomMZjasn6 inform6ciu ohl'adom toho, di sa p6n Orth vzdal funkcie a

navrhol vypovedat'zmluvu s tymto OZ,vypovedat'ndjom a vytvorit' nove OZ.

JUDI. Grom ozrejmil, Le pfn Orth je nad'alej prezidentom klubu, teda nedo5lo k Ziadnemu odvolaniu.

MVDr. iech uviedol, Le liadal z5stupcov FK nech pridu poslancom vysvetlit'ak6 su zf:azky klubu

a tieZ kedy budir uhradeni a kto bude vo vedeni klubu. Starosta informoval ohl'adom toho, Ze p6novi

Orthovi bola poslan6 pisomn5 vyzva s pozv6nkou na komisiu a budrice MZ. Starosta ukondil diskusiu

a o inform6cii o stave rokovania dal hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizofiov6, Mgr. M6ria Imrichov6.

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr, Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
Zdfi,alsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 15 - Inform6cia o rokovani s nfjomcami Domu sluiieb
Starosta informoval o stretnuti s n6jomnikmi, ktor6ho sa zridastnili aj p6n poslanec Mgr. Ing. OlekS6k

a pani poslankyia Mgr. Jany5kov6. Uviedol, Ze n6jomnici sa nechc'6 vzdat svojho priestoru akaLdy je

o"trotnl; spolupodiefat' sa na financovani opr6v, hlavne strechy akanalizilcie. Dalej uviedol, Le bola

podan6 grantov6 Ziadost'na opravu strechy. O inform6cii o rokovani dal p6n starosta hlasovaf'

Poiet poslancov: 9



Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDI. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Paedl)r.,
Mgr, Ren6ta Ocilkovd
Proti: 0
Zdrilalsa:0
Nehlasoval:0

K bodu 16 - Prerokovanie Ziadosti poslancov o ,,Niivrhu na odvolanie a vymenovanie zfstupcu
starostu mestskej iasti Bratislava - Lamai"
Mgr. Ing. Olek56k informoval ohl'adom stanoviska k listu od p6na starostu a to v presnom zneni:

,,vzd6vam sa poslanecklich odmien za mesiac f-ebru6r aL jnl20l1; sumu vydlenenir na mojc poslanecke
odmeny vr6tane odvodov, a tieto odmeny Liadam presunft' v prospech lamadskej 5k6lky a seniorov.
Polovicu sumy Ziadam vydlenit' na 2 rekreadne z:t$azdy pre na5ich lamadskych seniorov a druh[r
polovicu na hradky pre materskti 5k6lku na Heyrovsk6ho a Malokarpatskom n6:mesti".
Dalej informoval ohfadom Ziadosti o zvolanie MML Uviedol, Ze JUDr. Grom prestal byt dlenom
poslaneck6ho klubu dira 23.3.201 1 a z toho d6vodu s pani Jany5kovou rieSil trito ot6zku. Uvicdol, Ze si
je vedomy, Ze odvolat'z6stupcu m6Ze len p6n starosta a preto vyzval p6na starostu. Uviedol, Le 4 hlasy
za stranu Smer deklaruju za z6stupkyiu pani Ing. Bizoiovri. Dalej uviedol, Le t6ma bude predkladan6 na
kaZdom MZ, pokial nebude tdto poLiadavka splnen6. Starosta Ing. Sramko zobral ponuku p6na poslanca
Mgr. Ing. Olek56ka na vedomie. PaedDr. Mgr. Ocilkov6 uviedla, Ze poslanecklf klub KDH, Most-Hid
v sflade s koalidnou dohodou dal ako svoj prvy n6vrh po vol'b6ch zvolit'do funkcie zdstupkyne starostu
pani Ing. Gabrielu Bizofiovri. Ked Ze poslanci za Smer tento n5:vrh nepodporili, hlasovalo sa v r6mci
moZn6ho a spolodne zvolili za vicestarostu p6na JUDr. Petra Groma. Dalej uviedla, Le po niekofkych
mesiacoch pr6ce a po d6kladnych rozhovoroch s kaZdym dlenom poslaneck6ho klubu KDH, Most-Hid
kon5tatuje, Ze: ,,nem6me d6vod identifikovat' sa s n6vrhom poslanca Olek56ka, lebo JUDr. Grom sa
osveddil ako dobry politik, odbornfk, ai ako dlovek a preto m6 momentdlne na5u podporu" . Starosta Ing.
Sramko ukondil diskusiu. O predloZenom n6vrhu sa nehlasovalo.

K bodu 17 - N:ivrh na zmenu zloL,enia Koordinain6ho timu
Starosta Ing. Sramko poZiadal poslancov o n6vrhy k zmene Koordinadn6ho timu. Ing. Bizoiov6 navrhla
zmenu v Statrite Lamadana. Konkr6tne zmenu terminu uzdvierok, doplnenie bodu 6 v Statfte
postavenie a rilohy koordinadn6ho timu, kde jednou z povinnosti redaktora je informovat' aspofi 10 dni
pred uz6vierkou kedy sa bude posielat' Lamadan do tlade, potom redaktor za5le fin6lnu tlad aspof, 5 dni
pred tym, ako p6jdc do tladc a koordinirtor bude mat 2 dni na posridenic. Starosta ukondil diskusiu.
O n6vrhu sa nehlasovalo.

K bodu 18 -Zixer

Starosta MC Bratislava - Lamac Ing. Sramko sa pod'akoval poslancom a zamestnancom MU a ukondil
zasadnutie Miestneho zastupitefstva.



Zapisala: Miri am euchtov6



'- ',.4. ./., -." r-.- tu. ,zJ iIng. Daniel Valentovii CSc
poslanec MZMC Bratislava Lamad

MVDr. Pavol Cech
poslanec MZMC Bratislava Lamad

Ing. Peter Sramko
starosta MC Bratislava Lamad

Mgr. Gabriela Sedovd
prednostka MU Bratislava - Lamad
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